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kostbar tid, der ikke kan undgås. Man må spørge, som en af mine
kollegaer: Hvad gør folk med symfonier eller anden musik, der er
lavet til at høres i et langt og/eller langsomt format? Skal man
virkelig tvinges til at klippe og give køb på lydkvaliteten til at få
plads til de værker, man vurderer som mest relevante og vigtige
for én? Det virker forkert. Det er forkert. Mange har klaget, men
intet er sket. 
Måske har Fonden indført reglerne for at gøre det hele
administrativt let for sig selv og de kunstneriske udvalg, men
reglerne lever så afgjort ikke op til lovens krav om en grundig og
troværdig vurdering af kunstnerisk format og talent. Kan I hjælpe
os?

Med venlig hilsen
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Musiker, komponist og sangskriver. 
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